
OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE FYSIEKE LEEFOMGEVING DORDRECHT VAN  11 FEBRUARI 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda

Besluit
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijst adviescommissie van 21 januari 2020

Besluit
De commissie stelt de besluitenlijst van de adviescommissie van 21 januari 2020 
ongewijzigd vast.

3 Vragen aan het College

Besluit
De heer Kuhlmann (VVD) geeft aan eerder spoedvragen gesteld te hebben over het 
probleem van lange vrachtwagens die door de stad rijden en voor overlast zorgen. Daar is 
snel een antwoord en oplossing op gekomen. Hij vraagt het college hiervoor de 
complimenten over te brengen aan ambtelijke organisatie. Wethouder Van der Linden geeft 
aan dat hij dat gaat doen.

4 Initiatiefvoorstel monumentenstatus voor het Dordtse Poldergebied

Besluit
Beter voor Dordt licht het initiatiefvoorstel toe. Er is nu draagvlak in het stadsbestuur voor 
het groen houden van de polders. Het voorstel was het aanvragen van de 
monumentenstatus. Dat blijkt volgens de deskundigen lastig te zijn. Beter voor Dordt wil nu 
kijken naar de door de deskundigen gesuggereerde optie van het beschermd 
landschapsgezicht.  

Bij de overige fracties leeft breed de vraag of de monumentenstatus of het beschermde 
landschapsgezicht het juiste middel is om de polders groen te houden. Ook leeft de vraag of 
het verstandig is de bescherming voor langere tijd vast te leggen. Er zijn allerlei potentieel 
concurrerende opgaven voor de stad zoals bouwopgave, energietransitie en 
klimaatadaptatie die ergens een plek moeten krijgen. Ook wordt gesuggereerd het groene 
karakter via de Omgevingsvisie te borgen. Er zijn ook vragen over de begrenzing van het 
gebied.

Beter voor Dordt neemt het initiatiefvoorstel mee terug naar de tekentafel en komt met een 
aangepast voorstel waarvoor voldoende draagvlak is in raad. Het doel blijft het groen 
houden van het buitengebied. 



5 Vaststellen startnotitie Circulaire economie

Besluit
De commissie onderschrijft het belang van het toewerken naar een circulaire economie, 
maar het is niet duidelijk of er nu een startnotitie of eigenlijk meer een raadsinformatiebrief 
voor ligt. De ambitie 'Dordrecht circulair in 2050' is overgenomen van de doelstelling van 
het Rijk en is onvoldoende uitgewerkt. Daar hoort onder andere een tijdpad en budget bij. 
De drie focusgebieden zijn voor de commissie nog onvoldoende concreet gemaakt. Ook is er 
nog onduidelijkheid over de rol van de gemeenten bij de realisatie van de ambitie. De 
startnotitie is pas het begin van de discussie.  

Wethouder Van der Linden geeft aan dat hij aansluit bij de rijksdoelstelling. Het college 
wil het compact houden bij dit brede thema; capaciteit en budget zijn ook beperkt. Daarom 
is nu voor een focus gekozen die realistisch is. Het is nu nog moeilijk om in beeld te 
brengen wat te realiseren is. De wethouder wil na een jaar terug rapporteren op de 
voortgang op de drie focusgebieden uit de startnotitie. Als de raad wil dat het college meer 
gaat doen moeten er middelen bij. 

De commissie concludeert dat de startnotitie nog niet rijp is voor besluitvorming. De 
commissie verzoekt het college om een verder uitgewerkte startnotitie. Ook wordt verzocht 
om een themabijeenkomst over circulaire economie die in de aanloop naar de aangepaste 
startnotitie kan plaatsvinden.

6 Beschikbaar stellen van voorbereidingskrediet ten behoeve van 
ontwikkeling van de locatie Karel Doormanweg 4-8

7 Vaststellen bestemmingsplan 4e herziening Wielwijk, Crabbehof en 
Zuidhoven, locatie Van Gendtstraat

Besluit
De commissie adviseert de raad dit stuk als hamerstuk te agenderen voor een 
eerstvolgende raadsvergadering.

8 Raadsinformatiebrief Plan van aanpak inzake rekenkamerrapport 
afvalbeheer

Besluit
De commissie adviseert de raad deze raadsinformatiebrief voor kennisgeving aan te nemen. 
De verdere aanpak van de aanbevelingen komt terug in het Grondstoffenbeleidsplan 2020-
2030, behoudens de aanpak voor de interne ambtelijke organisatie.

9 Raadsinformatiebrief Ontwerpbestemmingsplan 2e herziening Krispijn, 
locatie Patersweg fase 2

Besluit
De commissie adviseert de raad deze raadsinformatiebrief voor kennisgeving aan te nemen.

10 Artikel 40 vragen Reglement van Orde van de fractie PvdA over loden 
leidingen in Dordrecht

Besluit



De commissie neemt kennis van de gestelde vragen in afwachting van de beantwoording 
door het college.

11 Beantwoorden artikel 40-vragen CDA Aanpak illegale honingbijenplaag op 
ons eiland

Besluit
De commissie neemt de beantwoording van de vragen voor kennisgeving aan.

12 Beantwoording technische vragen van de fractie BVD over moerascipres 
Sluisweg 1

Besluit
De commissie neemt de beantwoording van de vragen voor kennisgeving aan.

13 Beantwoording technische vragen van de VVD fractie over overlast 
werkzaamheden Wantijbrug

Besluit
De commissie neemt de beantwoording van de vragen voor kennisgeving aan.

14 Resultaten snelheidsmetingen Nieuwe Haven met en zonder bloembakken

Besluit
De commissie neemt kennis van de resultaten van de snelheidsmetingen.

15 Beantwoording door het college op de brief van de heren Schipper en 
Chastelet over wegafsluiting Engelenburgerbrug

Besluit
De commissie neemt de antwoordbrief voor kennisgeving aan.

16 Bericht van mevouw Jager als aanvulling op eerder bericht over legalisatie 
lozingen PFOA en GenX 

Besluit
De commissie voegt de brief toe aan de al geplande bespreking over de PFAS-norm.

17 Bericht van de heer Lammers namens fractie Onafhankelijk Papendrecht 
over uitstoot PFAS

Besluit
De commissie voegt de brief toe aan de al geplande bespreking over de PFAS-norm.

18 Memo stand van zaken Wantijbrug - 31 januari 2020



Besluit
De commissie neemt de memo voor kennisgeving aan.

19 Overzicht Boomfeestdag-Groenfactor van alle basisscholen in uw 
gemeente

Besluit
De commissie neemt het overzicht voor kennisgeving aan.

20 Brief van mevrouw Nabben-Slootweg over verkeersveiligheid Rechte 
Zandweg Nijhofflaan

Besluit
De commissie besluit deze brief door te geleiden naar het college ter beantwoording. De 
commissie verzoekt om een afschrift van het antwoord.

22 Brief van DCMR milieudienst Rijnmond inzake verklaring van geen 
bedenkingen Chemours

Besluit
De commissie besluit deze brief door te geleiden naar het college met het verzoek om de 
raad een voorstel aan te bieden aangaande het al dan niet afgeven van een verklaring van 
geen bedenkingen. Het college heeft een dergelijk raadsvoorstel eerder ook al 
aangekondigd.

23 Agenderingsverzoek standbeeld Stadswerven

Besluit
De commissie gaat akkoord met een presentatie in de commissie van 18 februari. Daarna 
willen de commissieleden het eerst in hun fracties bespreken alvorens een eerste reactie te 
geven.

24 Termijnagenda commissie Fysieke Leefomgeving

Besluit
Mevrouw Klein-Hendriks (CU-SGP) verzoekt het ontwerp van de 4e herziening van de 
structuurvisie te agenderen voordat deze ter vaststelling aan de raad wordt aangeboden. Dit 
met als doel dat de raad zich tijdig en ordentelijk op een te nemen besluit kan 
voorbereiden. De commissie verzoekt het college het ontwerp en de ingediende zienswijzen 
ter informatie aan de commissie aan te bieden. De commissie besluit dit daarna mét de 
reactie van het college op de zienswijzen te agenderen.

Voor het overige stemt de commissie in met de termijnagenda.

25 Gedachtewisseling 'Opslagtoren en hoogte-element Kerkeplaat' 

Besluit
Er vindt tussen commissie, wethouder Sleeking en initiatiefnemer Van Kleef een informele 
gedachtewisseling plaats over het initiatief 'Opslagtoren en hoogte-element Kerkeplaat.'



26 Rondvraag

Besluit
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

27 Sluiting


